

雲林監獄於 103 年 05 月 05 日辦理收容人母親節壁報比賽

Yunlin 103 years in prison on May 5 people apply for asylum Mother's Day poster contest



副典獄長、科室主管於比賽會場評分情形
Deputy warden, department supervisor at the competition venue rating circumstances



科室主管於比賽會場評分情形
Departments in charge of the case in the tournament venue ratings



第一名第 1 工場作品
First first workshop works



第二名第 11 工場作品
The second section 11 workshop works

本監因應母親節將至，特舉辦以母親節為主題之壁報比賽，讓各工場發揮創意與巧思有立體紙藝創作、有仿銅雕作品、有國畫意境等，每件作品皆創意十足，分別從不同的創作歌頌心中偉大的母親，讓本監副典獄長及科室主管評分時皆佳評如潮驚喜不斷。第 1、2、3 名分別由 1 工、11 工、13 工獲獎。

The prison in response to Mother's Day approaching, organize special Mother's Day theme of the poster contest, let their creativity and ingenuity of each workshop a three-dimensional paper art creation, imitation bronze works, there is painting mood, etc., of each piece are creative , respectively, from different creative minds sing great mother, so the prison warden and deputy head of the department scoring rave reviews are constantly surprises. The first name of each winning by a 1, 2, 3 workers, 11 workers, 13 workers.